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П Р О Т О К О Л 

ЗАСІДАННЯ 

2-ОЇ СЕСІЇ VII-ГО ДЕМОКРАТИЧНОГО СКЛИКАННЯ 

ДАВИДІВСЬКОЇ СІЛЬСЬКОЇ РАДИ 

ПУСТОМИТІВСЬКОГО РАЙОНУ ЛЬВІВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

              

 

16 січня 2017 року 

Місце проведення: актовий зал Народного Дому с. Пасіки-Зубрицькі 

Початок о 18.00 год. 

Присутніх на сесії депутатів – 24 чол. 

Сільський голова 

Відсутніх – 2 чол. 

 

Сесію відкрив сільський голова Керницький В.М., який ознайомив депутатів з 

порядком денним роботи сесії. 

(виконується державний гімн) 

 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який запропонував затвердити за 

основу порядок денний 2-ої сесії VІІ-го демократичного скликання: 

 

Порядок денний 

1. Про затвердження регламенту Давидівської сільської ради утвореної внаслідок 

об’єднання територіальних громад. 

2. Про затвердження положень про структурні підрозділи (відділи) виконавчих 

органів Давидівської сільської ради. 

3. Про надання сільському голові повноважень щодо прийняття тимчасово 

виконуючих обов’язків працівників Давидівської сільської ради. 

4. Про затвердження розпоряджень сільського голови. 

5. Про створення Давидівської дитячої музичної школи. 

6. Про затвердження Положення про порядок залучення та встановлення розміру 

пайової участі (внеску) фізичних та юридичних осіб у створенні і розвитку 

інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури населених пунктів 

Давидівської сільської ради. 

7. Про затвердження складу тендерного комітету та положення про тендерний 

комітет Давидівської сільської ради. 

8. Про про затвердження Положення про порядок застосування системи допорогових 

електронних закупівель. 

9. Про розгляд звернення ТОВ “Санком Львів” щодо надання території для 

тимчасового зберігання ТПВ. 

10. Про взяття на баланс будівлі Народного дому на 500 місць з сільською радою в 

с.Давидів Пустомитівського району Львівської області. 

11.  Про утворення комісії з підготовки та проведення земельних торгів (аукціону) та 

затвердження положення про комісію. 

12.  Про проведення земельних торгів. 
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13.  Про затвердження проектно-кошторисної документації за робочим проектом 

"Будівництво загальноосвітньої ЗОШ І-ІІІ ступенів на 275 учнів по вул. Лесі 

Українки в с. Пасіки-Зубрицькі Пустомитівського району Львівської області".  

14.  Про затвердження проектно-кошторисної документації за робочим проектом 

"Реконструкція вулиць нового кварталу забудови: вул. Петлюри, вул. Старої Липи, 

вул. Грушевського, вул. Лисенка, вул. Івасюка, вул. Дорошенка, вул. Січових 

Стрільців в с. Пасіки-Зубрицькі Пустомитівського району Львівської області".  

15.  Розгляд звернень громадян. 

16.  Різне. 

 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: затвердити порядок денний в цілому. 

 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який запропонував затвердити 

регламент Давидівської сільської ради. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 22-2/2017 додається). 

 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який запропонував затвердити 

Положення про структурні підрозділи виконавчих органів Давидівської 

сільської ради. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 23-2/2017  додається). 

 

Слухали: секретаря ради Кухарського І.Я. про надання сільському голові 

повноважень щодо прийняття тимчасово виконуючих обов’язків 

працівників Давидівської сільської ради. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 24-2/2017  додається). 

 

Слухали: секретаря ради Кухарського І.Я. про затвердження розпоряджень сільського 

голови. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – 22 чол., «проти» – 0 чол., «утримались» – 2 чол. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 25-2/2017 додається). 
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Слухали: сільського голову Керницького В.М., який запропонував створити дитячу 

музичну школу при відділі культури та інформаційної політики 

виконавчого комітету Давидівської сільської ради та затвердити Положення 

про дитячу музичну школу при відділі культури та інформаційної політики 

виконавчого комітету Давидівської сільської ради. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 26-2/2017  додається). 

 

Слухали: сільського голову Керницького В.М. про затвердження Положення про 

порядок залучення та встановлення розміру пайової участі (внеску) 

фізичних та юридичних осіб у створенні і розвитку інженерно-транспортної 

та соціальної інфраструктури населених пунктів Давидівської сільської 

ради. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 27-2/2017  додається). 

 

Слухали: сільського голову Керницького В.М. про затвердження складу тендерного 

комітету Давидівської сільської ради у кількості 5-ти чоловік та 

затвердження Положення про тендерний комітет або уповноважену особу 

Давидівської сільської ради. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – 21 чол., «проти» – 0 чол., «утримались» – 3 чол. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 28-2/2017  додається). 

 

Слухали: сільського голову Керницького В.М. про затвердження Положення про 

порядок застосування системи допорогових електронних закупівель. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 29-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії сільської ради з питань природних ресурсів та 

екології Удуда П.І., який зачитав лист ТОВ “Санком-Львів” щодо надання в 

оренду території (площадки) для тимчасового перезавантаження твердих 

побутових відходів (ТПВ) та запропонував відмовити ТОВ “Санком-Львів” 

у наданні в оренду території (площадки) для тимчасового перезавантаження 

твердих побутових відходів. 
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Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 30-2/2017 додається). 

 

Слухали: сільського голову Керницького В.М. про взяття на баланс будівлі 

Народного дому на 500 місць з сільською радою в с.Давидів 

Пустомитівського району Львівської області. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 31-2/2017 додається). 

 

Слухали: сільського голову Керницького В.М. про утворення комісії з підготовки та 

проведення земельних торгів (аукціону) та затвердження положення про 

комісію. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – 22 чол., «проти» – 1 чол., «утримались» – 1 чол. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 32-2/2017 додається). 

 

Слухали: сільського голову Керницького В.М. про проведення земельних торгів. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 33-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань бюджету, фінансів та планування 

соціально-економічного розвитку Бабенка І.І. про затвердження проектно-

кошторисної документації за робочим проектом «Будівництво 

загальноосвітньої  ЗОШ ступенів на 275 учнів по вул. Лесі Українки в с. 

Пасіки-Зубрицькі Пустомитівського району Львівської області», 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 34-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань бюджету, фінансів та планування 

соціально-економічного розвитку Бабенка І.І. про затвердження проектно-

кошторисної документації за робочим проектом «Реконструкція вулиць 

нового кварталу забудови: вул. Петлюри, вул. Старої Липи, вул. 

Грушевського, вул. Лисенка, вул. Івасюка, вул. Дорошенка, вул. Січових 
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Стрільців в с. Пасіки-Зубрицькі Пустомитівського району Львівської 

області» 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 35-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва,  

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав 

звернення директора ТОВ “Житомиравтогазсервіс” Плахтія І.А. про 

затвердження проекту землеустрою щодо  зміни цільового призначення 

земельної ділянки площею 0,5381 га, кадастровий № 

4623685100:01:003:0257, яка розташована в межах населеного пункту 

Пасіки-Зубрицькі Пустомитівського району Львівської області та перебуває 

у власності на підставі договору купівлі-продажу земельної ділянки від 

08.07.2016 року (реєстраційний номер 970276446236). 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 36-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва,  

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр. Скіп Світлани Петрівни про затвердження проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки з кадастровим № 4623682400:01:004:0202 

площею 0,1000 га для будівництва та обслуговування житлового будинку, 

господарських будівель і споруд в с. Давидів 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 37-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва,  

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр. Скіп Світлани Петрівни про затвердження проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки з кадастровим № 4623682400:01:004:0203 

площею 0,1836 га для ведення особистого селянського господарства в с. 

Давидів. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 38-2/2017 додається). 
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Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва,  

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр. Богачевської Христини Богданівни про затвердження проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність з кадастровим 

№ 4623682400:01:001:1508 площею 0,1937 га для ведення особистого 

селянського господарства в с. Давидів. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 39-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва,  

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр. Голод Любові Петрівни про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок у власність для ведення особистого 

селянського господарства в с. Соснівка. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 40-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва,  

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр. Майкут Ганни Романівни про затвердження технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості) з кадастровим № 4623682400:01:008:0291 площею 0,1737 га для 

будівництва та обслуговування житлового будинку, господарських будівель 

і споруд в с. Давидів, вул. Сонячна, 209. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 41-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва,  

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр. Крета Богдана Олексійовича про затвердження технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості) з кадастровим № 4623682400:01:008:2051 площею 0,2500 га для 

будівництва та обслуговування житлового будинку, господарських будівель 

і споруд в с. Давидів, вул. Лесі Українки, 5. 
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Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 42-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва,  

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр. Ваврикович Ольги Дмитрівни про затвердження технічної документації 

із землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості) з кадастровим № 4623682400:01:008:0292 площею 0,1682 га для 

будівництва та обслуговування житлового будинку, господарських будівель 

і споруд в с. Давидів, вул. Сонячна, 35. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 43-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва,  

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр. Чапельської Любові Володимирівни про затвердження технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості) з кадастровим № 4623682400:01:002:0309 площею 

0,0625 га для будівництва та обслуговування житлового будинку, 

господарських будівель і споруд в с. Давидів, вул. Сонячна, 178. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 44-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва,  

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр. Зюлковської Марії Степанівни про затвердження технічної документації 

із землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості) з кадастровим № 4623682400:01:002:0308 площею 0,0512 га для 

будівництва та обслуговування житлового будинку, господарських будівель 

і споруд в с. Давидів. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 45-2/2017 додається). 
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Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва,  

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр. Юнко Любові Михайлівни про затвердження технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості) з кадастровим № 4623682400:01:002:1515 площею 0,2500 га для 

будівництва та обслуговування житлового будинку, господарських будівель 

і споруд в с. Давидів, вул. С. Бандери, 4. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 46-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва,  

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяви 

жителів с.Давидів гр. Палиг Надії Михайлівни, Франківа Тараса 

Володимировича (багатодітна сім’я), Перхач Наталії Володимирівни, 

Петрівської Наталії Орестівни (одинока мати), Кіц Мар’яни Романівни, 

Кіца Романа Романовича, Майовця Миколи Григоровича про надання 

земельної ділянки для індивідуального житлового будівництва в с. Давидів 

та зачитав рекомендацію комісії з питань земельних відносин, будівництва,  

архітектури та просторового планування розглянути дані заяви при 

наявності кварталу забудови на сесії Давидівської сільської ради. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 47-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва,  

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяви 

учасника АТО жителя м. Львова Куранова Леоніда Євгеновича про надання 

земельних ділянок та надання дозволу на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність: для 

будівництва та обслуговування житлового будинку, господарських будівель 

і споруд – не більше 0,2500 га; для ведення особистого селянського 

господарства – не більше 2,0000 га, та зачитав рекомендацію комісії з 

питань земельних відносин, будівництва, архітектури та просторового 

планування в виділенні земельної ділянки для будівництва та 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель та споруд 

відмовити гр. Куранову Леоніду Євгеновичу у зв’язку з відсутністю вільних 

земельних ділянок для індивідуального житлового будівництва на території 

Давидівської сільської ради та відмовити в виділенні земельної ділянки для 
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ведення особистого селянського господарства гр. Куранову Леоніду 

Євгеновичу у зв’язку з відсутністю вільних земельних ділянок для ведення 

особистого селянського господарства на території Давидівської сільської 

ради. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 48-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва,  

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

жителя с. Пасіки-Зубрицькі гр. Горбаля Ярослава Миколайовича про 

надання земельної ділянки для будівництва та обслуговування житлового 

будинку, господарських будівель і споруд, та зачитав рекомендацію комісії 

з питань земельних відносин, будівництва, архітектури та просторового 

планування відмовити в виділенні земельної ділянки для будівництва та 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель та споруд гр. 

Горбалю Ярославу Миколайовичу у зв’язку з відсутністю вільних 

земельних ділянок для індивідуального житлового будівництва на території 

Давидівської сільської ради. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 49-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва,  

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

учасника АТО, жителя с. Пасіки-Зубрицькі гр. Вовка Андрія Петровича про 

надання земельної ділянки для будівництва та обслуговування житлового 

будинку, господарських будівель і споруд, та зачитав рекомендацію комісії 

з питань земельних відносин, будівництва, архітектури та просторового 

планування відмовити в виділенні земельної ділянки для будівництва та 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель та споруд гр. 

Вовку Андрію Петровичу у зв’язку з відсутністю вільних земельних 

ділянок для індивідуального житлового будівництва на території 

Давидівської сільської ради. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 50-2/2017 додається). 
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Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва,  

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав листа 

голови Пустомитівської РДА Говенка В.Є. та заяву учасника АТО жителя с. 

Нестаничі Радехівського району (повторно) Мацелюха Петра Михайловича 

про надання земельної ділянки для індивідуального житлового будівництва 

та зачитав рекомендацію комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування відмовити в виділенні земельної 

ділянки для будівництва та обслуговування житлового будинку, 

господарських будівель та споруд гр. Мацелюху Петру Михайловичу у 

зв’язку з відсутністю вільних земельних ділянок для індивідуального 

житлового будівництва на території Давидівської сільської ради. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 51-2/2017 додається).  

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва,  

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр. Антонишина Миколи Івановича про вилучення з користування 

земельної ділянки площею 0,0600 га для ведення особистого селянського 

господарства, яка розташована в межах кварталу забудови К-2, на користь 

дружини – Антонишин Наталії Йосипівни та зачитав рекомендацію комісії 

з питань земельних відносин, будівництва, архітектури та просторового 

планування повернутись до розгляду заяви після погодження кварталу 

індивідуальної житлової забудови. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 52-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва,  

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр. Салашник Богданни Володимирівни про вилучення з користування 

земельної ділянки площею 0,1800 га для ведення особистого селянського 

господарства, яка розташована в кварталі забудови К-2, на користь сина – 

Салашника Михайла Васильовича та зачитав рекомендацію комісії з питань 

земельних відносин, будівництва, архітектури та просторового планування 

повернутись до розгляду заяви після погодження кварталу індивідуальної 

житлової забудови. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 
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Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 53-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва,  

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр. Салашник Богданни Володимирівни про вилучення з користування 

земельної ділянки площею 0,1300 га для ведення особистого селянського 

господарства, яка розташована в кварталі забудови К-2, на користь дочки – 

Лещишин Катерини Васильовича, та зачитав рекомендацію комісії з питань 

земельних відносин, будівництва, архітектури та просторового планування 

повернутись до розгляду заяви після погодження кварталу індивідуальної 

житлової забудови. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 54-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва,  

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр. Салашник Богданни Володимирівни про вилучення з користування 

земельної ділянки площею 0,0900 га для ведення особистого селянського 

господарства, яка розташована в кварталі забудови К-2, на користь сина – 

Салашника Юрія Васильовича та зачитав рекомендацію комісії з питань 

земельних відносин, будівництва, архітектури та просторового планування 

повернутись до розгляду заяви після погодження кварталу індивідуальної 

житлової забудови. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 55-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва,  

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр. Мерзи Романа Володимировича про вилучення з користування 

земельної ділянки площею 0,0400 га для ведення особистого селянського 

господарства, яка розташована в межах кварталу забудови К-2, на користь 

дочки – Брославської Наталії Романівни, та зачитав рекомендацію комісії з 

питань земельних відносин, будівництва, архітектури та просторового 

планування повернутись до розгляду заяви після погодження кварталу 

індивідуальної житлової забудови. 
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Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 56-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва,  

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр. Яремко Софії Іванівни про внесення до погосподарського обліку 

земельної ділянки орієнтовною площею 0,4000 га для ведення особистого 

селянського господарства в кварталі забудови К-2 та зачитав рекомендацію 

комісії з питань земельних відносин, будівництва, архітектури та 

просторового планування повернутись до розгляду заяви після погодження 

кварталу індивідуальної житлової забудови. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 57-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва,  

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр. Дацко Галини Василівни про надання земельної ділянки площею 0,1500 

га для ведення особистого селянського господарства та зачитав 

рекомендацію комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування відмовити в виділенні земельної 

ділянки для ведення особистого селянського господарства гр. Дацко Галині 

Василівні у зв’язку з відсутністю вільних земельних ділянок для ведення 

особистого селянського господарства на території Давидівської сільської 

ради. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 58-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр. Якимця Павла Андрійовича про надання земельної ділянки площею 

0,2000 га для ведення особистого селянського господарства та зачитав 

рекомендацію комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування відмовити в виділенні земельної 

ділянки для ведення особистого селянського господарства гр. Якимцю 

Павлу Андрійовичу у зв’язку з відсутністю вільних земельних ділянок для 
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ведення особистого селянського господарства на території Давидівської 

сільської ради. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 59-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр. Волошин Дарії Іванівни про повернення земельної ділянки орієнтовною 

площею 0,0600 га в кварталі забудови К-2 та зачитав рекомендацію комісії з 

питань земельних відносин, будівництва, архітектури та просторового 

планування відмовити гр. Волошин Дарії Іванівні в поверненні земельної 

ділянки для ведення особистого селянського господарства в с. Давидів 

Пустомитівського району Львівської області в кварталі К-2 у зв’язку з 

невідповідністю цільового призначення даної земельної ділянки 

генеральному плану с. Давидів Давидівської сільської ради. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 60-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва,  

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

жителя с. Давидів гр. Сухая Ігоря Зеновійовича про надання земельної 

ділянки для ведення садівництва на території Давидівської сільської ради та 

зачитав рекомендацію комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування відмовити гр. Сухаю Ігорю 

Зеновійовичу в наданні земельної ділянки для ведення садівництва в 

зв’язку з відсутністю на території населеного пункту с. Давидів 

Давидівської сільської ради вільних земельних ділянок для ведення 

садівництва. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 61-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

жительки с. Давидів гр. Тибінки Людмили Павлівни про надання земельної 

ділянки для ведення садівництва на території Давидівської сільської ради 
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орієнтовною площею 0,1200 га та зачитав рекомендацію комісії з питань 

земельних відносин, будівництва, архітектури та просторового планування 

відмовити гр. Тибінці Людмилі Павлівні в наданні земельної ділянки для 

ведення садівництва в зв’язку з відсутністю на території населеного пункту 

с. Давидів Давидівської сільської ради вільних земельних ділянок  для 

ведення садівництва. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 62-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

жительки с.Давидів гр.Тибінки Людмили Павлівни про надання дозволу на 

приватизацію земельної ділянки для ведення особистого селянського 

господарства орієнтовною площею 0,2000 га та зачитав рекомендацію 

комісії з питань земельних відносин, будівництва, архітектури та 

просторового планування повернутись до розгляду заяви після надання 

графічних матеріалів. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 63-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр. Думи Марії Іванівни про вилучення з користування земельної ділянки 

для ведення особистого селянського господарства орієнтовною площею 

0,0700 га на користь онуки – Сороки Любові Степанівни (земельна ділянка 

розміщена в межах вул. Лісова – Шевченка), та зачитав рекомендацію 

комісії з питань земельних відносин, будівництва, архітектури та 

просторового планування відмовити гр. Думі Марії Іванівні в вилученні з 

користування земельної ділянки та рекомендувати набути право власності 

законним шляхом. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 64-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 
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гр. Сороки Любові Степанівни про надання дозволу на розробку проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки орієнтовною площею 

0,0700 га у власність для ведення особистого селянського господарства 

(земельна ділянка розміщена в межах вул. Лісова – Шевченка), та зачитав 

рекомендацію комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування відмовити гр. Сороці Любові 

Степанівні в наданні дозволу на розробку проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки орієнтовною площею 0,0700 га у власність 

для ведення особистого селянського господарства. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 65-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр. Міка Михайла Степановича про надання дозволу на розробку проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки площею 0,0405 га у 

власність для будівництва та обслуговування житлового будинку, 

господарських будівель та споруд, яка розміщена в межах вул. Сонячна – 

І.Франка, в с. Давидів. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 66-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр. Біди Богдана Антоновича про вилучення з користування земельних 

ділянок для ведення особистого селянського господарства орієнтовною 

площею 0,2000 га та 0,1500 га на користь сина – Біди Романа Богдановича 

(ділянки розміщені в межах першого району) та зачитав рекомендацію 

комісії з питань земельних відносин, будівництва, архітектури та 

просторового планування відмовити гр. Біді Богдану Антоновичу в 

вилученні з користування земельних ділянок та рекомендувати набути 

право власності законним шляхом. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 67-2/2017 додається). 
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Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр. Біди Романа Богдановича про надання дозволу на розробку проекту 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок орієнтовною площею 

0,2000 га та 0,1500 га у власність для ведення особистого селянського 

господарства (ділянки розміщені в межах першого району), та зачитав 

рекомендацію комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування відмовити гр. Біді Роману 

Богдановичу в наданні дозволу на розробку проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок у власність. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 68-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

жителя с. Черепин гр. Сербінович Ольги Михайлівни про надання 

земельної ділянки для ведення особистого селянського господарства 

площею 0,5000 га та надання дозволу  на  розробку проекту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки у власність та зачитав рекомендацію 

комісії з питань земельних відносин, будівництва, архітектури та 

просторового планування надати дозвіл гр. Сербінович Ользі Михайлівні 

на розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 

власність орієнтовною площею 0,1000 га для ведення особистого 

селянського господарства в с. Черепин Пустомитівського району Львівської 

області. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 69-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

жителя с. Черепин гр. Очковського Василя Михайловича про надання 

земельної ділянки для ведення особистого селянського господарства 

площею 0,5000 га та  надання дозволу  на  розробку проекту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки у власність та зачитав рекомендацію 

комісії з питань земельних відносин, будівництва, архітектури та 

просторового планування надати дозвіл гр. Очковському Василю 

Михайловичу на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 
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земельної ділянки у власність орієнтовною площею 0,1000 га для ведення 

особистого селянського господарства в с. Черепин Пустомитівського 

району Львівської області. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 70-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

жителя с. Черепин гр. Личак Ірини Михайлівни про надання земельної 

ділянки для ведення особистого селянського господарства площею 0,5000 

га та  надання дозволу  на  розробку проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки у власність, та зачитав рекомендацію комісії з питань 

земельних відносин, будівництва, архітектури та просторового планування 

надати дозвіл гр. Личак Ірині Михайлівні на розроблення проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність орієнтовною 

площею 0,1000 га для ведення особистого селянського господарства в с. 

Черепин Пустомитівського району Львівської області 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 71-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр. Луки Тимофія Тимофійовича про погодження “Актів прийомки-передачі 

межових знаків на зберігання” земельних ділянок за адресою с.Давидів, 

вул. І.Франка, 103, в межах вулиць І.Франка – Галицька. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 72-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

громадян жителів села Давидів Лещишин Катерини Василівни, Салашника 

Михайла Васильовича, Салашника Юрія Васильовича, Скорик Ольги 

Ільківни про надання дозволу  на  розробку проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки у власність, які розташовані в кварталі 

забудови К-2, та зачитав рекомендацію комісії з питань земельних 
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відносин, будівництва, архітектури та просторового планування 

повернутись до розгляду заяв після затвердження детального плану 

кварталу індивідуальної житлової забудови. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 73-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

жительки с. Черепин гр. Зелез Марії Йосипівни про внесення змін до 

погосподарської книги, а саме збільшити розмір присадибної ділянки з 

0,0600 га до 0,1000 га та зачитав рекомендацію комісії з питань земельних 

відносин, будівництва, архітектури та просторового планування 

рекомендувати гр. Зелез Марії Йосипівні розробити технічну документацію 

із землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості), зідно якої будуть внесені зміни до погосподарського обліку. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 74-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав заяву 

гр.Снігур Анастасії Петрівни про надання земельної ділянки № 8 площею 

0,0880 га для індивідуального житлового будівництва, яка розташована в 

кварталі забудови К-2, та зачитав рекомендацію комісії з питань земельних 

відносин, будівництва, архітектури та просторового планування 

повернутись до розгляду заяви після затвердження детального плану 

кварталу індивідуальної житлової забудови. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 75-2/2017 додається). 

 

Слухали: голову постійної комісії з питань земельних відносин, будівництва, 

архітектури та просторового планування Вульчака А.В., який зачитав 

постанову Львівського апеляційного адміністративного суду про повторний 

розгляд заяви гр. Каніщевої Наталії Вікторівни про надання їй дозволу на 

розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки для 

будівництва та обслуговування житлового будинку, господарських будівель 
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та споруд в с. Пасіки-Зубрицькі площею 0,2500 га та зачитав рекомендацію 

комісії з питань земельних відносин, будівництва, архітектури та 

просторового планування відмовити гр. Каніщевій Наталії Вікторівні в 

наданні дозволу на розроблення  проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки у власність для будівництва та обслуговування 

житлового будинку, господарських будівель та споруд в с. Пасіки-

Зубрицькі Пустомитівського району Львівської області. 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який поставив пропозицію на 

голосування. 

Голосували: «за» – одноголосно. 

Вирішили: рішення прийнято (рішення № 76-2/2017 додається). 

 

Слухали: сільського голову Керницького В.М., який повідомив, що перелік питань 

порядку денного 2-ої сесії VIІ демократичного скликання вичерпано і 

засідання сесії оголошується закритим. 

Виконується Державний Гімн. 

 

 

Сільський голова       Керницький В.М. 

 

 

Секретар ради       Кухарський І.Я. 
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